
P R O T O K Ó Ł  Nr IV/11 

 

Sesji Rady Gminy Nowinka odbytej w dniu 27  
stycznia 2011r. w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowince 

 
 
W sesji uczestniczyli następujący radni: 

1. Augustynowicz Jolanta 
2. Bujkowski Jan 
3. Bukłacha Luiza Kazimiera 
4. Chrulski Stanisław 
5. Kłoczko Jerzy 
6. Korzun Bogusław 
7. Kossakowski Piotr Zdzisław 
8. Kozicz Krzysztof 
9. Łazarski Marek 
10. Maliszewska Grażyna 
11. Mikołajczyk Radosław 
12. Pietrewicz Grzegorz 
13. Prawdzik Grzegorz 
14. Topolska Iwona 
15. Urbanowicz Beata 
Na sesji obecni byli również sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. goście. 
Ponadto udział w sesji wzięli:  
Wójt – mgr Dorota Winiewicz,  
Sekretarz – mgr inż. Zbigniew Szymański,  
Skarbnik – Danuta Harasz  
Do punktu 1 porządku obrad 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Pietrewicz 
wypowiadając formułę „otwieram IV Sesję Rady Gminy Nowinka”. Następnie 
powitał  bardzo serdecznie wszystkich zebranych i po sprawdzeniu listy 
obecności stwierdził quorum – na ustawowy skład 15 radnych obecni wszyscy 
radni w związku z tym sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował zmianę porządku obrad polegającą 
na: zdjęciu z porządku punktu 2 wystąpienie Pana Jana Kamińskiego Posła na 
Sejm RP (z uwagi na nieobecność Pana Posła) i  wprowadzeniu w punkcie 4 
podpunktu 3 tj: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  do Uchwały Nr IV/31/03 Rady Gminy 
Nowinka z dnia 31 marca 2003r. w sprawie przystąpienia gminy Nowinka do 
Związku Komunalnego „Biebrza”. 
I ppkt.4. podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 
lokali położonych w Nowince. 



Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad z 
zaproponowanymi zmianami, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 
2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowinka na lata 
2011 – 2021. 

2) uchwalenia budżetu gminy na 2011 rok. 
3) wprowadzenia zmian do Uchwały Nr IV/31/03 Rady Gminy Nowinka z 

dnia 31 marca 2003r. w sprawie przystąpienia gminy Nowinka do 
Związku Komunalnego „Biebrza”. 

4) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie lokali położonych w Nowince. 
4. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy. 
5. Wnioski i interpelacje radnych. 
6. Wolne wnioski.  
7. Zakończenie sesji. 
Po przedstawieniu porządku obrad z wprowadzonymi zmianami 
Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie. W wyniku głosowania 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek obrad. 
Do punktu 2 porządku obrad  
Głos zabrała Pani Wójt powitała bardzo serdecznie wszystkich zebranych i 
wyraziła swoje zadowolenie z powodu przybycia tak licznej grupy 
mieszkańców. 
Pani Wójt Dorota Winiewicz przedstawiła sprawozdanie ze swojej działalności 
w okresie między sesjami. 
Sprawozdanie obejmuje okres od dnia 15 grudnia 2010r. do dnia 24 stycznia 
2011r.  
W okresie objętym sprawozdaniem wydane zostały następujące zarządzenia: 

1. Nr 1/11 z dnia 3 stycznia 2011r. w sprawie ustalenia stałego zapasu 
gotówki w kasie na 2011r. Na każdy rok budżetowy jest ustalony zapas 
gotówki przeznaczony na nieprzewidziane drobne wydatki. 

2. Nr 2/11 z dnia 3 stycznia 2011r. w sprawie kontroli zarządczej i 
finansowej w jednostkach podsektora finansów publicznych. W 
zarządzeniu został określony plan kontroli finansowej i zarządczej na 
2011r. w Urzędzie Gminy i jednostkach organizacyjnych gminy (GOPS 
GOK Biblioteka Publiczna, Biuro Obsługi Szkół i trzy jednostki 
oświatowe) w okresie gromadzenia i rozdysponowywania środków 
publicznych. 

3. Nr 3/11 z dnia 3 stycznia 2011r.w sprawie ustalenia stawki za jeden 
kilometr przebiegu samochodu osobowego nie będącego własnością 
pracodawcy. Stawki te wynoszą: dla samochodu osobowego o pojemności 



skokowej silnika 900cm3 - 0,5214zł., dla samochodu osobowego o 
pojemności skokowej silnika powyżej 900cm3 – 0,8358zł.  

4. Nr 4/11 z dnia 3 stycznia 2011 w sprawie określenia zasad zwrotu 
kosztów wykonania okularów korygujących wzrok pracownikom Urzędu 
Gminy Nowinka. 

5. Nr 5/11 z dnia 3 stycznia 2011r. w sprawie dokumentacji i przyjętych 
zasad rachunkowości i planu kont. 

6. Nr 6/11 z dnia 5 stycznia 2011r. w sprawie wykonywania zadań 
obronnych w Gminie Nowinka w 2011r. Został zawarty tu program 
szkolenia obrony cywilnej. 

7. Nr 7/11 z dnia 7 stycznia 2011r. w sprawie sprzedaży samochodu marki 
ŻUK A15B. Ze względu na zły stan techniczny pojazdu i konieczność 
wydatkowania znacznych środków na jego remont, zdecydowałam o 
sprzedaży tego pojazdu za cenę wywoławczą 600zł. Sprzedaży dokona 3 
osobowa komisja w składzie: Zbigniew Szymański, Marek Juśkiewicz i 
Izydor Kupiński. Obwieszczenie o sprzedaży pojazdu zamieszczono na 
tablicy ogłoszeń i stronie internetowej urzędu. Termin na składanie ofert 
został wyznaczony do dnia 20 stycznia 2011r. Do tego terminy złażono 
jedną ofertę za cenę 600zł.  

8. Nr 8/11 z dnia 7 stycznia w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego 
Urzędu Gminy Nowinka. W związku z zatrudnieniem na stanowisku 
pracy do Spraw obsługi kancelaryjnej i promocji gminy asystenta pani 
Justyny Aniołowskiej-Żenda. To konieczność zmian organizacyjnych w 
strukturze urzędu. W związku z tym zostało utworzone stanowisko do 
spraw gospodarki komunalnej i ochrony środowiska, które objęła pani 
Emilia Zielińska. Stanowisko to przejęło część zadań od pana Mariana 
Lewoca tj. sprawy dotyczące gospodarki komunalnej i od pana Lecha 
Myszkowskiego – zadania z zakresu ochrony środowiska. W związku z 
tymi zmianami pracownicy otrzymali zakresy czynności.  

9. Nr 9/11 z dnia 20 stycznia 2011r. w sprawie informacji z wykonania 
budżetu jednostki samorządu terytorialnego za IV kwartał 2010r. 

10. Nr 10/11 z dnia 24 stycznia 2011r. w sprawie powołania Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Zwalczania Narkomanii. W 
skład komisji weszli: Andrzej Sturgulewski, Jadwiga Godlewska, 
Krystyna Bałtruszewicz, Grzegorz Rowiński i Jerzy Romańczuk.  

II. Uchwały podjęte na ostatniej sesji w dniu 29 grudnia 2010r. zostały 
zrealizowane w następujący sposób:  



1. Uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków Gminnego Zespoły Interdyscyplinarnego w Nowince oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania została przekazana do 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowince. Obecnie trwają 
prace nad przygotowaniem porozumienia z podmiotami, które wejdą w 
skład Zespołu, a są to: m.in. przedstawiciele z GOPS, Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, policji, oświaty, służby 
zdrowia, organizacji pozarządowych i kuratorzy sądowi. Po podpisaniu 
porozumień zostanie powołany Zespół Interdyscyplinarny. 

2. Uchwała w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z 
radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami… została przekazana na stanowisko do 
spraw obsługi kancelaryjnej i promocji gminy. 

3. Uchwała w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę 
Nowinka została przekazana Kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej.  

4. Uchwała w sprawie określenia warunków odpłatności za pomoc w formie 
posiłku udzielonego w ramach programu wieloletniego „pomoc państwa 
w zakresie dożywiania” została przekazana Kierownikowi Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania 
narkomanii na 2011r. została przekazana Przewodniczącemu Gminnej 
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Kierownikowi 
GOPS i Skarbnikowi Gminy. 

6. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r. została 
przekazana Skarbnikowi Gminy.  

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości i uchwała w sprawie zmiany uchwały 
dotyczącej określenia wzorów formularzy deklaracji i informacji na 
podatek rolny, podatek leśny i podatek od nieruchomości zostały 
przekazane na stanowisko do spraw wymiaru podatków lokalnych.  

 
III.    Z istotnych spraw dla gminy należy wymienić: 
 

1. Na 1 rok podpisałam umowę z Pracownią Projektową, reprezentowaną 
przez panią Ewę Szulc-Pachut z Suwałk na sporządzenie projektów 
decyzji o warunkach zabudowy i projektów decyzji o lokalizacji 



inwestycji celu publicznego na terenach gminy nie objętych miejscowym 
planem zagospodarowania przestrzennego gminy. 

2. Planuję w najbliższym czasie wydawać miesięcznik „Nowinki Gminne”, 
który zawierać będzie bieżące informacje z życia gminy, pracy zespołu, 
wydarzeń kulturalnych i informacje przydatne petentom. Przewidywany 
nakład będzie wynosił 500sztuk. Został już złożony do Sądu Okręgowego 
w Suwałkach wniosek o rejestrację tytułu prasowego.  

3. Został zakwalifikowany wniosek o przebudowę drogi gminnej Walne- 
granica Gminy Giby, odcinek 2,1km w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych. Obecnie trwa przygotowanie specyfikacji 
istotnych warunków zamówienia do przeprowadzenia przetargu. Po 
przeprowadzeniu przetargu zostanie podpisana umowa z Wojewodą 
Podlaskim na współfinansowanie w 50 % powyższego zadania. 

4. Dnia 28 grudnia 2010r. podpisałam z Urzędem Marszałkowskim umowę 
na współfinansowanie projektu „Budowa sieci oświetlenia ulicznego w 
miejscowości Ateny”. Wartość przedsięwzięcia to kwota 277.245zł. z 
czego dotacja w kwocie 171.87zł. Przygotowana jest dokumentacja do 
przeprowadzenia przetargu na wyłonienie wykonawcy zadania 
inwestycyjnego. 

5. Dnia 4 stycznia 2011r. dokonano przekazania nowo wybudowanej sieci 
wodociągowej i kanalizacyjnej w m. Ateny, Walne, Danowskie, Krusznik 
i Monkinie dla eksploratora Wodociągi Podlaskie sp. Z o.o. Strony 
ustaliły zasady przekazywania sieci wodno-kanalizacyjnej oraz urządzeń 
funkcjonujących na sieci i oczyszczalni ścieków. Z uwagi na 
niewystarczające ciśnienie wody zachodzi pilna potrzeba przebudowy 
stacji ujęcia wody w Bryzglu. Obecnie jest opracowywana dokumentacja 
techniczna na modernizację tej stacji. 

Pani Radna Bukłacha zwróciła się z pytaniem – skąd będą środki na wydawanie 
miesięcznika?  
Poprosiła również o informację na temat wystąpienia do NFOŚ dotyczącą 
zamiany  sieci kanalizacyjnej na przydomowe oczyszczalnie ścieków oraz 
wyjaśnienie spraw dotyczących warunków zatrudnienia radców prawnych i 
zmiany wynagrodzeń jakie miały miejsce. 
Pani Wójt opowiadając na postawione pytania stwierdziła, że musi dokonać 
rozeznania czy jest możliwość pozyskania na ten cel środków zewnętrznych, a 
jeżeli nie będzie takiej możliwości to wydanie miesięcznika będzie finansowane 
ze środków własnych. Ponadto nie są jeszcze ustalone w tej sprawie kwestie 
techniczne. W tej chwili zbieramy informacje na ten temat. 



Następnie Pani Wójt przedstawiła odpowiedź NFOŚ z której wynika, iż nie ma 
możliwości zamiany sieci kanalizacyjnej na przydomowe oczyszczalnie. 
W tym momencie pojawiły się pytania mieszkańców dotyczące umów 
zawieranych z mieszkańcami. Na bieżąco Pani Wójt udzieliła wyczerpującej 
odpowiedzi. 
Następnie Pani Wójt powróciła do udzielania odpowiedzi na pytania postawione 
przez Panią radną.  
Z kancelarią prawną jest podpisana umowa od 1 stycznia br. Wynagrodzenie 
miesięczne wynosi 2.500 zł + VAT. Prawnicy pełnią dyżury w każdy czwartek 
od godz. 12 do 15. Ponadto jest nieograniczony kontakt e-mailowy.  
W odpowiedzi na pytanie dotyczące podwyżek – Pani Wójt stwierdziła, iż 
żadnych podwyżek nie było, a jedynie został wyrównany dodatek funkcyjny dla 
Pani Kierownik GOK. Wynikało to z różnicy wysokości dodatku pomiędzy 
innymi kierownikami jednostek. Natomiast zmiana wynagrodzenia Pani 
Zielińskiej była związana ze zmianą stanowiska pracy. Zostało również 
przedstawione wynagrodzenie poszczególnych kierowników jednostek. 
Pani Radna Bukłacha zwróciła się z pytaniem czy przewidywane są zwolnienia 
z pracy. Pani Wójt udzieliła odpowiedzi, wyjaśniając, iż kwestie zatrudniania i 
zwalniania są w gestii kierowników jednostek. 
Głos zabrał Pan Marian Lewoc omawiając wszystkie kwestie związane z 
kanalizowaniem kolejnych miejscowości i dalszym przebiegiem tej inwestycji. 
11 lutego odbędzie się w Raczkach spotkanie z Prezesem WFOŚ dotyczące 
dalszego wykorzystywania przyznanych środków. Pan Lewoc odpowiadał 
również na bieżąco na pytania radnych i mieszkańców związane z omawianą 
inwestycją. 
Wiele emocji i wątpliwości wśród mieszkańców budził fakt rozpoczęcia 
wodociągowania i kanalizacji gminy od miejscowości  położonych w rejonie 
Monkiń. 
Do punktu 3 porządku obrad: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Nowinka na lata 2011 – 2021 przedstawiła Pani Skarbnik. Dotychczas 
było to w formie załącznika do budżetu, a obecnie jest to odrębna uchwała. Pani 
Skarbnik na bieżąco udzieliła wyjaśnień dotyczących tego projektu, jak również 
Pan Sekretarz udzielał stosownych informacji.  
Uwag do projektu uchwały radni nie wnieśli w związku z tym Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku przeprowadzonego 
głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowinka na lata 2011 – 2021. 

Uchwała Nr IV/17/11  
Rady Gminy Nowinka z dnia 27 stycznia 2011r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowinka na lata 2011 – 2021 

stanowi stronę ….. protokołu 
 

Projekt budżetu gminy na 2011 rok przedstawiła Pani Skarbnik.  



Projekt budżetu był omawiany również na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Budżetu, Oświaty, Kultury, Rolnictwa i Spraw Społecznych i Komisji 
Rewizyjnej w dniu 23 grudnia 2010r. Jak również był przedmiotem obrad 
Komisji BOKRiSS w dniu 26 stycznia 2011r. i Komisji Rewizyjnej w dniu 24 
stycznia 2011r.  
Pani Radna Bukłacha zwróciła się do Pani Wójt z pytaniem czy jest zasadne 
tworzenie przedszkola? Pani Wójt stwierdziła, że jak najbardziej ponieważ 
przeprowadziła w tej sprawie stosowne rozeznanie z którego wynika potrzeba 
tworzenia przedszkola. W chwili obecnej 20 rodzin zgłosiło chęć umieszczenia 
dziecka w przedszkolu.  
Radni poruszali również kwestię budowy przystanków autobusowych jak 
również i przystanków dla dzieci dowożonych do szkoły. Pani Wójt stwierdziła, 
że jest za ich budową lecz nie zostaną wykonane wszystkie od razu. Radni 
podnieśli również kwestię trasy przejazdu autobusu szkolnego, co będzie 
rozpatrywane i przeanalizowane. 
Radni zaczęli poruszać  inne kwestie nie związane z budżetem. Przewodniczący 
zaproponował, aby te kwestie poruszyć w wolnych wnioskach. 
Głos zabrała Pani Busińska z prośbą o zabezpieczenie wystarczających kwot w 
budżecie gminy na współpracę z organizacjami pozarządowymi. Stosownych 
wyjaśnień na ten temat udzielił Pan Sekretarz i Pani Skarbnik. 
W związku z zakończoną dyskusją nad projektem budżetu przystąpiono do 
procedury jego uchwalania.   
Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 
na 2011r.. Następnie Pani Przewodnicząca Komisji Budżetu Oświaty, Kultury, 
Rolnictwa i Spraw Społecznych przedstawiła Uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Białymstoku sprawie wydania opinii o projekcie budżetu 
Gminy Nowinka na 2011r., która pozytywnie opiniuje projekt budżetu Gminy 
Nowinka na 2011r.  Przedstawiła również pozytywną opinię Komisji BOKRiSS. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również przedstawiła pozytywną opinię 
komisji.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2011r. W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada 
Gminy przy jednym głosie „wstrzymującym się” i 14 „za” podjęła uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2011r. 

Uchwała Nr IV/18/11  
Rady Gminy Nowinka z dnia 27 stycznia 2011r. w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy na 2011 rok stanowi stronę …. protokołu. 
 

Pan Przewodniczący zaproponował wprowadzenie do porządku obrad jeszcze 
jednego projektu uchwały tj. w sprawie zmiany  do Uchwały Nr XI/70/08 Rady 
Gminy Nowinka z dnia 31 marca 2008r. w sprawie przystąpienia gminy 
Nowinka do „Lokalnej Grupy Działania – Kanał Augustowski i Rospuda”. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę w porządku obrad. Rada Gminy 
jednogłośnie przyjęła zmianę w porządku obrad. 



Projekt uchwały w sprawie zmiany  do Uchwały Nr IV/31/03 Rady Gminy 
Nowinka z dnia 31 marca 2003r. w sprawie przystąpienia gminy Nowinka do 
Związku Komunalnego „Biebrza” przedstawił Pan Sekretarz.  
Omówił zadania i cele działania związku. Zgodnie ze statutem związku 
przedstawicielami gminy Nowinka są: przewodniczący Rady Gminy, Wójt oraz 
osoba wybrana przez Radę Gminy.  
Radni zaproponowali jako osobę wybraną przez Radę Gminy  kandydaturę Pana 
Zbigniewa Szymańskiego, który wyraził zgodę. W związku z brakiem innych 
zgłoszeń  Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszoną kandydaturę. Rada 
Gminy jednogłośnie przyjęła kandydaturę Pana Zbigniewa Szymańskiego. 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany  do Uchwały Nr IV/31/03 Rady Gminy Nowinka z dnia 31 marca 2003r. 
w sprawie przystąpienia gminy Nowinka do Związku Komunalnego „Biebrza”. 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 
zmiany  do Uchwały Nr IV/31/03 Rady Gminy Nowinka z dnia 31 marca 2003r. 
w sprawie przystąpienia gminy Nowinka do Związku Komunalnego „Biebrza”. 

Uchwała Nr IV/19/11  
Rady Gminy Nowinka z dnia 27 stycznia 2011r.  w sprawie zmiany  do 
Uchwały Nr IV/31/03 Rady Gminy Nowinka z dnia 31 marca 2003r. w 

sprawie przystąpienia gminy Nowinka do Związku Komunalnego „Biebrza 
stanowi … stronę protokołu. 

Został przedstawiony kolejny projekt  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
ponowne wynajęcie lokali położonych w Nowince. Dotyczy to lokali w Ośrodku 
Zdrowia w Nowince, które są od kilku lat wynajmowane. Jest to gabinet 
lekarski, gabinet stomatologiczny i punkt apteczny. Ponieważ z dniem 31 
grudnia 2010r. upłynął termin najmu powyższych lokali, na zawarcie kolejnych 
umów najmu jest konieczna zgoda Rady Gminy. Wątpliwości dotyczące okresu 
najmu zostały wyjaśnione a mianowicie termin zostanie zawarty w umowie 
najmu. W związku z  brakiem  uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie  
projekt  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie lokali 
położonych w Nowince. W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy 
jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne 
wynajęcie lokali położonych w Nowince. 

Uchwała Nr IV/21/11 
Rady Gminy Nowinka z dnia 27 stycznia 2011r. w sprawie wyrażenia zgody 

na ponowne wynajęcie lokali położonych w Nowince stanowi … stronę 
protokołu 

 
Następny projekt uchwały w sprawie zmiany  do Uchwały Nr XI/70/08 Rady 
Gminy Nowinka z dnia 31 marca 2008r. w sprawie przystąpienia gminy 
Nowinka do „Lokalnej Grupy Działania – Kanał Augustowski i Rospuda” 
omówił Pan Sekretarz. Omówiła jednocześnie zakres działania Lokalnej Grupy 
Działania. Jest to oczywista zmiana polegająca na tym, iż przedstawicielem 



Gminy Nowinka w „Lokalnej Grupie Działania  - Kanał Augustowski i 
Rospuda” jest Wójt. W związku ze zmianą w Gminie Nowinka Wójta należy w 
uchwale dokonać stosownych zmian. 
Do projektu uchwały radni uwag nie wnieśli w związku z tym Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany  do Uchwały Nr 
XI/70/08 Rady Gminy Nowinka z dnia 31 marca 2008r. w sprawie przystąpienia 
gminy Nowinka do „Lokalnej Grupy Działania – Kanał Augustowski i 
Rospuda”. Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany  do 
Uchwały Nr XI/70/08 Rady Gminy Nowinka z dnia 31 marca 2008r. w sprawie 
przystąpienia gminy Nowinka do „Lokalnej Grupy Działania – Kanał 
Augustowski i Rospuda”. 

Uchwała Nr IV/20/11 
Rady Gminy Nowinka z dnia 27 stycznia 2011r. w sprawie zmiany  do 
Uchwały Nr XI/70/08 Rady Gminy Nowinka z dnia 31 marca 2008r. w 

sprawie przystąpienia gminy Nowinka do „Lokalnej Grupy Działania – 
Kanał Augustowski i Rospuda” stanowi stronę … protokołu. 

Do punktu 4 porządku obrad: 

W związku z brakiem uwag do protokołu przewodniczący poddał pod 
głosowanie. W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy 
jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 

Do punktu 5 porządku obrad: 

Pan Radny Mikołajczyk wnioskuje o zajęcie się na następnej sesji funduszem 
sołeckim. 
Pani Radna Topolska przedstawiła problem braku oświetlenia na przystankach 
w m. Olszanka. Uważa, iż zagraża to bezpieczeństwu osób wysiadających z 
autobusu.  
Pan Radny Bujkowski proponuje zaprosić na sesję Dyrektora GDDKiA.  Chodzi 
o przyłączenie drogi Gatne Drugie  - Podnowinka do asfaltu. Odpowiedzi na ten 
temat udzielił Pan Lewoc.  
Pani Radna Bukłacha zwróciła się z pytaniem na jakim etapie jest plan 
zagospodarowania przestrzennego gminy. Odpowiedzi udzieliła pani Wójt 
stwierdzając, iż plany zostały złożone do dyrekcji ochrony środowiska i nie 
została podjęta decyzja ponieważ należy wyjaśnić czy 19 obiektów zostało 
wybudowanych niezgodnie z prawem.  Na ten temat wyjaśnień udzielił również 
Pan Lewoc. 
Pan Radny Mikołajczyk prosi o złożenie przez Kierownika GOPS sprawozdania 
z działalności. Pani Luiza Bukłacha uważa, iż Komisja Budżetu ma w swoim 
planie pracy na ten rok analizę działalności GOPSu więc z wynikami zostanie 
zapoznana Rada Gminy. 

 Do punktu 5 porządku obrad: 



Pani Wójt odczytała podanie Pani Agnieszki Leplawa w sprawie wykonania 
odcinka chodnika o długości ok. 150m w m. Nowinka, którym by jej dzieci 
mogły bezpiecznie chodzić do szkoły. GDDKiA jest skłonna partycypować w 
kosztach budowy tego chodnika pod warunkiem, że gmina Nowinka również 
poniesie część kosztów , z tym związanych. 
Następnie Pani Wójt poinformowała, iż 7 osób, które nie miały środków na 
zakup opału otrzymały go z Nadleśnictwa Szczebra na zasadzie darowizny.  
Mieszkańcy proszą również o zorganizowanie przez radnych gminy dyżurów, 
aby byli bardziej dostępnie dla mieszkańców. Jednocześnie Pani  Wójt zwróciła 
się z zapytaniem czy państwo radni udostępnią swoje  numery telefonów w celu 
opublikowania ich na stronie internetowej. 
Następnie Pani   Wójt przedstawiła jedną z dwóch opinii prawnych dotyczących 
umów zawartych z mieszkańcami na partycypację w kosztach budowy 
wodociągu i kanalizacji. Obie opinie tj. RIO w Białymstoku jak i kancelarii 
prawnej są takie same i jednoznacznie wskazują, iż treść umów jest  niezgodna z 
obowiązującym prawem. Wyjaśniła również kwestię związaną z ubieganiem się 
przez mieszkańców o zwrot kosztów partycypacji. Ze strony mieszkańców było 
wiele wątpliwości na temat zawartych umów jak i dalszej kontynuacji inwestycji 
związanej z kanalizowaniem gminy. Stosowne wyjaśnienia zostały udzielone 
zarówno przez Panią Radcę Prawną, Skarbnika i Panią Wójt. W toku dyskusji 
wyjaśniano wszelkie wątpliwości związane z kanalizacją gminy. Poruszony 
został również problem wywozu śmieci z plaż gminnych. Kolejnym tematem 
poruszanym był problem bezpieczeństwa na krajowej „8”, który przedstawił 
sołtys wsi Szczebra. 
Następnie Pan sołtys wsi Szczebra przedstawił oświadczenie lustracyjne Pani 
Radnej Luizy Bukłacha. Pani radna wyjaśniła, iż to jest nieporozumienie i że 
przedstawiała ten problem na I sesji rady gminy nowej kadencji. W wyjaśnieniu 
stwierdziła, iż zwróciła się do IPN o wyjaśnienie tego nieporozumienia. Do 
chwili obecnej nie dostała  z IPN żadnej odpowiedzi. Po uzyskaniu takowej 
niezwłocznie przedstawi ją na posiedzeniu Rady Gminy.  

Do punktu 6 porządku obrad: 

Obrady IV sesji zakończyły się o godz. 15.10, zamknął je Przewodniczący 
dziękując wszystkim zebranym za udział. 

 


